

## Föreningen Uppsalaekonomerna – Utskottsgruppsmöte

**Datum:** 2021-01-18 **Tid:** 17:30-18.42

Plats: Arenan och Zoom

#### Närvarande:

- Lisa Fälth (Mötesordförande)Saga Ryttegård (Sekreterare)
- Marcus Overödder
- Roy Österborg
- Amanda Höök
- Emma-Louise Maras
- Nike Lestander Jacobs
- Elis Melin
- Josefin Mårtensson
- Erik Sterner
- Hanna Nilsson
- Elin Voksepp
- Joar Berglund
- Filip Weinestål
- Marcus Edström

#### Frånvarande:

• Linn Härndahl

### <u>Protokoll</u> §1 Mötets öppnande

Lisa förklarade mötet öppnat.

## §2 Val av justerare

Utskottsgruppen <u>beslutade:</u>
Att välja Marcus Edström och Hanna Nilsson till justerare.

# §3 Godkännande av föregående mötesprotokoll

Utskottsgruppen <u>beslutade:</u> *Att* godkänna föregående mötesprotokoll.

#### §4 Bollplank

Punkterna "Utskottsmöten" och "Budgetutbildning" lades till i bollplanksrundan.

2. M

#### §5 Senaste UG- och styrelsemötet

Lisa informerade om att under det senaste Utskottsgruppen-mötet beslutades det om intervju-rutiner för tillsättning av projekt, då det fanns ett behov av att säkerställa att alla som söker ett projekt får samma möjligheter och att alla utskott och organ har samma procedur.

Lisa berättade att under helgen har styrelsen haft kick-off tillsammans med ordföranderiet och diskuterat samt fastställt utredningar till styrelsen och en kick-off för förtroendevalda. I övrigt så informerade Lisa om att det även har tillsatts en styrelseledamot med utbildningsansvar och att mentorskapsprogrammet är uppstartat.

#### §6 Aktuellt i föreningen

Aktuellt i föreningen just nu är att Tillsättningsperiod ett öppnar den 21 januari och att alla förtroendevalda har utbildning under morgondagen samt en intervjuutbildning med Grant Thornton nästa vecka.

#### §7 Tempen på Ordföranderiet

Lisa berättade att de har startat upp efter jul och beslutat om att Borgen ska fortsätta vara stängd tills vidare. Erik har skrivit det första månadsbrevet till reversen och de har haft uppstartsmöten med en del utskott och organ.

### §8 Tempen på utredningar och projekt

Inga utredningar är fastställda.

# §9 Tempen på posterna

Lisa (Vice ordförande) – Lisa berättade att hon arbetar med rutinarbete för att förbereda inför terminen och att hon jobbar med uppstart tillsammans med sina kontaktpersoner.

Saga (Sekreterare) – Saga berättade att hon har fokuserat på att lära sig sekreterarrollens rutiner.

Elin (Utbildningsutskottet) – Elin berättade att hon arbetar mycket med uppstart på grund av omstruktureringen av STRUT och att båda i utskottet är nya förtroendevalda.

Emma-Louise (Internationella utskottet) – Emma-Louise berättade att hon och Ellen (Vice Internationella Utskottet) har haft möten och att hon har många idéer för framtiden. Utskottet ska hålla lunchföreläsning nästa vecka och planerar aktivt inför det.

Amanda (Eventutskottet) – Amanda berättade att hon arbetat med uppstart av utskottet och att de ska utvärdera julkalendern i veckan tillsammans med

ME

HN

projektgruppen. De ska även i utskottet hålla diskussioner kring digitala lösningar för event.

Marcus (Reversen) – Marcus berättade att de har släppt artiklar på Reversen.se, och att de kommer att arbeta med tillsättning den närmaste tiden.

Elis (Idrottsutskottet) – Elis berättade att han har jobbat med uppstart i utskottet och att de kommer att diskutera kring att skapa idrottsrelaterad verksamhet som kan ske trots omständigheterna med pandemin.

Roy (Vice skattmästare) – Roy berättade att han har haft möten med Emi (skattmästare) och försökt lära sig rutinerna i skattmästeriet.

Josefin (Näringslivsutskottet) – Josefin berättade att de jobbat på uppstart både i utskottet och med VERA. De ska ha budget- och Podioutbildning med ett par projekt samt tillsätta regattan under kommande tid.

Linn (Välkomstutskottet) – Linn var inte närvarande och hade därför inget att rapportera.

Marcus (Intendent) – Marcus berättade att han inte har så mycket på sitt bord då Borgen är stängd.

Hanna (Finansutskottet) – Hanna berättade att hon har jobbat med uppstart och att utskottet har många planer inför terminen. Utskottet ska ha möte i veckan och planera VT21 vidare.

Erik (IT) – Erik berättade att det har varit mycket i början med nya lösenord och administrativa uppgifter.

Nike (Marknadsföringsgruppen) – Nike berättade att hon har jobbat med uppstart med marknadsföringsgruppen, där många nya har tillsatts. Ebba lär sig de nya rutinerna och att arbetet rullar på som det ska.

Joar (Kontaktdagarna) – Joar berättade att de fokuserar på Kontaktdagarnas första budgetutkast och jobbar med tillsättning av projektgrupp.

# §10 Genomgång av UG

Lisa gick igenom hur Utskottsgruppen-möten går till och hur man bedriver en utredning. Utskottsgruppen diskuterade tillsammans förslag på utredningar som skulle kunna bedrivas i Utskottsgruppen under vårterminen.

§11 Punkter till UG och Justering

MF

Saga presenterade punkten som handlar om hur man justerar ett protokoll och hur man skickar in punkter till Utskottsgruppen-möten. Efter detta fick Utskottsgruppen ställa frågor.

# §12 Bollplanksrundan

#### A) Utskottsmöten

Lisa informerade om att det förra terminen inte hölls några utskottsmöten men att det ska hållas två utskottsmöten per utskott denna termin och att det finns en fördel att göra dessa extra interaktiva när det hålls digitalt.

### B) Budgetutbildning

Lisa informerade att hon kommer att hålla en budgetutbildning och att hon tillsammans med Utskottsgruppen kommer att bestämma tid och datum

## §13 Tid för nästa Utskottsgruppen-möte

Nästa Utskottsgruppen-möte kommer att hållas 2021-02-01 kl. 17:30 på zoom.

### §14 Mötet avslutades

Lisa förklarade mötet avslutat.

S.R. M.E.

Vid protokollet:

Saga Ryttegård

Sekreterare

Marcus Edström

Justerare

Hanna Nilsson

Justerare

S.R.

ME